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We willen namens onze fractie de stuurgroep WestBrabant complimenten geven hoe zij dit proces 

voor en met 16 gemeenten ingericht hebben waardoor de resultaten en het draagvlak zo hoog zijn 

geworden als nu blijkt.  

Maar ook het feit dat blijkt dat Roosendaal in zijn voorproces al proactieve stappen heeft gemaakt 

zodat we spreekwoordelijk nu goed op het juiste spoor en op tijd aan het rijden zijn maakt me trots. 

En stelt me gerust dat we de juiste uitgangspositie hebben om de doelen die we met de RES 

voorogen hebben te gaan halen. Ook het feit dat we gaan kiezen voor een hoger doel (2 TWh) dan 

we zouden moeten gaan doen vanuit het rijk (1,8 TWh), waarbij we ruim inschalen (2,3 TWh) stemt 

ons gerust. Het aantal van 0,2 TWh voor innovaties lijkt ons laag ingeschat, aangezien we de laatste 

tijd ervaren dat door de omwenteling waar we nu in zitten de innovatie ook enorm versneld wordt, 

waardoor de kans dat we meer TWh gaan opbrengen dan er nu totaal als verwachting gepland staan 

alleen maar hoger zijn. En dat is goed, want we verwachten toch dat bij de verdere ontwikkeling en 

invulling van de warmteplannen dit toch tot een grote toename van elektriciteitsverbruik gaat leiden. 

Dus hoe hoger hoe beter. Wel zijn we hierdoor wel benieuwd of we binnen deze RES niet meer 

kunnen doen om die innovatieve technieken te versnellen. Dat zou voor ons een verbeterpunt 

kunnen zijn. 

Ook wordt gesproken bij Keuze IV, “Van Strategie naar uitvoering” over het streven om 50% lokaal 

eigendom van nieuwe zonne- en windprojecten te bewerkstelligen. Op dit moment zien we in onze 

regio dat dit nog niet echt opgepakt wordt in tegenstelling tot andere regio’s oostelijk van ons. Het 

lijkt of daar de inwoners meer pro-actief bezig zijn zelf stappen te zetten. We vragen ons af of men 

dit ook ervaart en of er vanuit de stuurgroep en vanuit ons als gemeente voldoende tools 

aangeboden worden om dit te stimuleren en of de tools die we hebben al voldoende gebruikt 

worden. Voor bewoners die bijvoorbeeld niet draagkrachtig genoeg zijn, zowel op het gebied van 

financiën als kennis, zien we bijvoorbeeld voor onze gemeente een mooie rol weggelegd voor ons 

Duurzaam Energiebedrijf Roosendaal, de DER. Zij kunnen daar in een rol spelen in het stimuleren van 

lokaal eigenaarschap van energieprojecten bijvoorbeeld, door kant en klare plannen en procedures 

aan te bieden. Maar ook door naast een warmte-energiebedrijf ook een gezamenlijk en sociaal 

electriciteits-energiebedrijf worden. Maar ook projecten zoals de samenwerking tussen ZLTO en 

bedrijventerrein Majoppeveld is een mooie ontwikkeling, maar hier zouden ook de burgers van 

Roosendaal een mooie participant in kunnen zijn. Ofwel als leverancier als afnemer van elektriciteit 

en/of van warmte. 

We zouden dus ook graag zien dat er in de RES meer specifieke aandacht wordt gegeven hoe we 

deze 50% lokaal eigendom en dus participatie kunnen gaan bereiken. Met voorbeelden en het 

stimuleren van kant en klare oplossingen. 

Nogmaals over het hele proces RES heel veel lof. Ga zo door. 
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